Ref No: OOEHS / Cir / 56 / 2021-22

November 21, 2021

Circular to Parents: R1 to S5 and KG1 to Gr. XII - Regarding Academic Leadership Team and Subject Connect

Dear Parents,

Greetings!!!!

"A leader is one who knows the way, goes the way, and shows the way." - John C. Maxwell

We are pleased to update and introduce the new and existing members of our Academic Leadership Team for your information and ready reference.

Name	About Our Own Academic Leader	Department	Email
Ms. Samiha Hamouda	Ms. Samiha has decades of enriched experience in her area of expertise. With her core values and understanding about her subject, yet humble with her team, she is confidently taking OOEHS Arabic and Islamic Studies Department forward since 1998.	Supervisor – Arabic and Islamic Studies	samiha.h@ourown.school
Mr. Donald Weilson	Mr. Donald is the recent / new entrant into the Academic Leadership Team; he has joined with loads of energy, enthusiasm, and enriched experience in the area of academic developments. Confident in his approach with an empathetic understanding about the Teacher's Teaching Learning Process in classroom and beyond, he is ready to handhold the Teachers to take them to newer goals of excellence.	Supervisor – Teaching & Learning	donald.w@ourown.school
Mr. Tamoghna Chakraborty	Mr. Tamoghna is working with OOEHS since 2008 with various roles throughout, with an insight into the CBSE educational developments. Confident with his Team, has his own unique approach and confidence thereby guiding the teachers and students to achieve the best of their academic scores and overall academic developments.	Supervisor - Gr. IX to XII (CBSE)	tamoghna.c@ourown.school
Ms. Manpreet Kaur	Ms. Manpreet is soft spoken yet a dedicated leader with strong potentials and focused approach towards her work. Working with OOEHS since 2013, has taken her new leadership responsibility independently since Sept 2021 and marching ahead confidently aiming the best for her team, students and their academic developments both Scholastics and Co-Scholastics.	Supervisor - Gr. III to VIII (CBSE)	manpreet.k@ourown.school
Mr. Alex D'Souza	Mr. Alex, an economist by qualification yet works with the touch of rhythm to the educational development in favor of the students ensuring that they score to the maximum with best results. Working with OOEHS since 1999 has taken various roles ultimately holding the Academic Leadership with the aim to achieve the best for his students and Team.	Supervisor - Senior 1 to Senior 5	alex.d@ourown.school
Mr. Mohammad Shakeel	Mr. Mohammad Shakeel is an organized leader, new entrant to the present role yet not new to the School. Had meticulously led the mathematics dept to the heights earlier and now is contributing his best to take the IGCSE middle school students and teachers to newer heights. Is humble personally but when it comes to work, has his own views and expression thereby making him uniquely stand out in the team positively.	Supervisor - Junior 3 to Junior 6 (IGCSE)	mohammad.s@ourown.school
Ms. Diba Siddiqui	Ms. Diba is the Academic Leader who believes in Inclusiveness. With positive fierceness in her energy and work yet humble to her responsibilities, takes her team into stride with one eye on the goal of students' developments and other on her Team empowerment; very aptly handholding the tender hearts and mind to grow and develop confidently.	Supervisor - KG1 to Gr. II (CBSE) and R1 to Junior 2 (IGCSE)	diba.s@ourown.school



Cambridge Exams Officer:

	0 1 1 1 5 000	
Ms. Nimisha Prasad	Cambridge Exams Officer	nimisha.p@ourown.school

CCA Coordinators:

Ms. Shamsun Nahar Sherin	CCA Coordinator – CB KG1 to Gr 2 / IG – R1 to J2	shamsun.s@ourown.school
Ms. Raitha Shanu	CCA Coordinator – IG – J3 to S5	raitha.s@ourown.school
Ms. Shahab Shah	CCA Coordinator – CB – Gr 3 to 12	shahab.s@ourown.school

Subject Connect across all classes:

SN	Name of the Staff	Department	Email ID
1	Ms. Shiny Paul	CBSE – English	shiny.p@ourown.school
2	Ms. Joshila Viji	CBSE – Science	joshila.v@ourown.school
3	Ms. Mae Ann Johny	CBSE - Math	mae.j@ourown.school
4	Ms. Rajya Lakshmi Tayalur	CBSE – Social Studies	rajyalakshmi.t@ourown.school
5	Mr. Samson Mathew	IGCSE – English	samson.j@ourown.school
6	Ms. Manju Brijesh	IGCSE – Science	manju.b@ourown.school
7	Ms. Mubashira Hassan	IGCSE – Social Studies & IGCSE and CBSE - MEP	mubashira.h@ourown.school
8	Ms. Tajinder Kaur	IGCSE - Math	tajinder.k@ourown.school
9	Mr. Duglas Joseph	Commerce	Duglas.j@ourown.school
10	Ms. Neez Hashim	ICT	neez.h@ourown.school
11	Ms. Samiha Hamouda	Arabic and Islamic	samiha.h@ourown.school
12	Mr. Sarfaraz Siddiqui	Hindi	sarfaraz.s@ourown.school
13	Ms. Anju Rajesh	Malayalam	anju.r@ourown.school
14	Ms. Zubaida Begum	Urdu	zubaida.b@ourown.school
15	Ms. Sarra Mahmoud Abdelmohsen	French	sarra.a@ourown.school
16	Ms. Monowara Begum	Bangla	monowara.b@ourown.school
17	Ms. Nafeesa El Sayed	Islamic - Arabic	nafeesa.e@ourown.school
18	Ms. Sidheeque Kattumunda	Islamic - English	sidheeque.k@ourown.school

Should you have any queries, please feel free to reach and connect to the respective Supervisor / subject connect leader / CCA Coordinator / CAIE Examination Officer using the above email ID.

We truly appreciate your encouragement provided and positive inputs shared; also, your feedback and suggestions are always respected and has always helped us to give the new insight and perception for our thinking and implementation process.

We honestly look forward to your valued partnership throughout.

Thanks for all your understanding and continued support.

Thanks and Regards,

Dr. S. Reshma Principal



THE PROPERTY WAS ALONG THE CALL AND THE PROPERTY OF THE PROPER

Ref No: OOEHS / Cir / 56 / 2021-22

November 21, 2021

Circular to Parents: R1 to S5 and KG1 to Gr. XII - Regarding Academic Leadership Team and Subject Connect

أولياء الأمور الأعزاء,,

تحية طيبة وبعد,

"A leader is one who knows the way, goes the way, and shows the way." - John C. Maxwell

يسعدنا ان نرسل لكم تحديث والتعريف بالأعضاء الجدد والحاليين لفريق القيادة الأكاديمية لدينا لمعلوماتك ومرجعك الجاهز.

الاسم	عن فريقنا القادة الأكاديميين في مدرستنا الثانوية الانجليزية	القسم	البريد الالكتروني
السيدة سميحة حمودة	تتمتع السيدة سميحة بعقود من الخبرة الثرية في مجال خبرتها. مع قيمها الأساسية وفهمها لموضوعها ، ومع ذلك فهي متواضعة مع فريقها ، فهي تتقدم بقسم الدراسات العربية والإسلامية بثقة في مدرستنا الثانوية الانجليزية منذ عام 1998.	مشرفة قسم اللغة العربية والتربية الاسلامية	samiha.h@ourown.school
السيد دونالد ويلسون	السيد دونالد هو الأضافة الأخيرة / الجديدة في فريق القيادة الأكاديمية ؛ لقد انضم إلى الفريق مع الكثير من الطاقة والحماس والخبرة الغنية في مجال التطورات الأكاديمية. واثقاً في منهجه الفهم التعاطفي لعملية تعلم المعلم للتدريس في الفصل الدراسي وما بعده ، فهو على استعداد لتقديم المعلمين لنقلهم إلى أهداف جديدة للتميز.	مشرف اكاديمي — للتعليم والتعلم	donald.w@ourown.school
السيد تاموجهنا تشاكرابورتي	يعمل السيد تاموجهنا معنا في مدرستنا الثانوية الانجليزية منذ عام 2008 وعام بأدوام مختلفة في جميع المجالات ، مع نظرة ثاقبة للتطورات التعليمية CBSE. واثقاً من فريقه ، يتمتع بنهج فريد وثقة خاصة به ، مما يوجه المعلمين والطلاب لتحقيق أفضل درجاتهم الأكاديمية والتطورات الأكاديمية الشاملة.	مشرف المرحلة الثانوية (9-12) للنظام الهندي	tamoghna.c@ourown.school
السيدة مانبريت كور	السيدة مانبريت لطيفة الكلام لكنها قائدة متفانية تتمتع بإمكانات قوية ونهج مركز تجاه عملها. من خلال العمل مع مدرستنا الثانوية الانجليزية منذ عام 2013 ، تولت مسؤوليتها القيادية الجديدة بشكل مستقل منذ سبتمبر 2021 والمضي قدمًا بثقة تهدف إلى تحقيق الأفضل لفريقها والطلاب وتطوراتهم الأكاديمية على حد سواء	مرشرفة المرحلة الإعدادية (3-8) للنظام الهندي	manpreet.k@ourown.school
السيد أليكس دي سوزا	السيد أليكس ، خبير اقتصادي مؤهل ولكنه يعمل بلمسة من الإيقاع لتطوير التعليم لصالح الطلاب لضمان حصولهم على أعلى النتائج مع أفضلها. بدأ العمل مع مدرستنا الثانوية الانجليزية منذ 1999 أخذ أدوازا مختلفة في نهاية المطاف حيث شغل القيادة الأكاديمية بهدف تحقيق الأفضل لطلابه وفريقه.	مشرف المرحلة الثانوية (7-11) للنظام البريطاني	alex.d@ourown.school
السيد محمد شكيل	السيد محمد شكيل هو قائد منظم ، مشارك جديد في المنصب الحالي ولكنه ليس جديدًا في المدرسة. لقد قاد قسم الرياضيات بدقة إلى المرتفعات في وقت سابق وهو الآن يساهم بكل ما لديه في نقل طلاب المدارس المتوسطة IGCSE والمعلمين إلى آفاق جديدة. متواضع شخصيًا ولكن عندما يتعلق الأمر بالعمل ، فإن له وجهات نظره وتعبيراته الخاصة ، مما يجعله متميرًا في الفريق بشكل إيجابي.	مشرف المرحلة الاعدادية (3-6) للنظام البريطاني	mohammad.s@ourown.school
السيدة ديبا صديقي	السيدة ديبا هي القائدة الأكاديمية التي تؤمن بالشمولية. مع الشراسة الإيجابية في طاقتها وعملها ومع ذلك فهي متواضعة في تحمل مسؤولياتها ، تأخذ فريقها خطوة بخطوة بعين واحدة إلى هدف تطورات الطلاب والأخرى على تمكين فريقها ؛ بجدارة جدا عقد القلوب والعطاء الرقيق لتنمو وتتطور بثقة.	مشرفة مرحلة رياض الاطفال والابتدائي (2-1) النظامين الهندي والبريطاني	diba.s@ourown.school

nimisha.p@ourown.school	مسؤولة اختبارات البرود - كامبردج	السيدة نيميشا براساد
shamsun.s@ourown.school		السيدة شمسون نهار شيرين
raitha.s@ourown.school		السيدة رايثا شانو
shahab.s@ourown.school		السيدة شهاب شاه

التواصل حسب المواد للصفوف كافة:

الرقم	اسم الموظف	المادة	البريد الالكتروني
1	السيدة شايني بول	اللغة الانجليزية نظام هندي	shiny.p@ourown.school
2	السيدة جوشيلا فيجي	علوم – نظام هندي	joshila.v@ourown.school
3	السيدة ماي آن جوني	رياضيات – نظام هندي	mae.j@ourown.school
4	السيدة راجيا لاكشمى تايلور	دراسات اجتماعية – نظام هندي	rajyalakshmi.t@ourown.school
5	السيد سامسون ماثيو	لغة انجليزية – نظام بريطاني	samson.j@ourown.school
6	السيدة مانجو بربجيش	علوم – نظام بريطاني	manju.b@ourown.school
7	السيدة مبشرة حسن	دراسات اجتماعية – نظام بريطاني التربية الاخلاقية – نظام هندي وبريطاني	mubashira.h@ourown.school
8	السيدة تاجيندر كور	رياضيات – نظام بريطاني	tajinder.k@ourown.school
9	السيد دوغلاس جوزيف	تجارة	Duglas.j@ourown.school
10	السيدة نيز هاشم	نظم معلومات	neez.h@ourown.school
11	السيدة سميحة حمودة	لغة عربية وتربية اسلامية	samiha.h@ourown.school
12	السيد سرفراز صديقي	اللغة الهندية	sarfaraz.s@ourown.school
13	السيدة أنجو راجيش	اللغة الماليالام	anju.r@ourown.school
14	السيدة زبيدة بيغوم	اللغة الاوردية	zubaida.b@ourown.school
15	السيدة سارة محمود عبد المحسن	اللغة الفرنسية	sarra.a@ourown.school
16	السيدة منورة بيجوم	اللغة البنغولية	monowara.b@ourown.school
17	السيدة نفيسة السيد	التربية الاسلامية – للناطقين باللغة العربية	nafeesa.e@ourown.school
18	السيدة صديق كاتو	التربية الاسلامية – لغير الناطقين باللغة العربية	sidheeque.k@ourown.school

في حال وجود اي استفسارات يرجى التواصل بالمشرف المعني / المسؤول عن المادة / منسق / CCA مسؤول امتحان CAIE باستخدام معرف البريد الإلكتروني أعلاه.

نقدر تشجيعك ومشاركتك الإيجابية ؛ كما يتم دائمًا احترام ملاحظاتك واقتراحاتك وقد ساعدتنا دائمًا في إعطاء رؤية جديدة وتصور لعملية التفكير لدينا.

نتطلع بصدق إلى شراكتكم القيمة طوال الوقت.

شكرا لتفهمك ودعمك المستمر.

مع احر التحيات

Digital

د. س. ريشما مديرة المدرسة

